

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll styrelsemöte 250611

Signed text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)

Name: Protokoll 250611.pdf

Size: 231719 byte

Hash value SHA256:

f0121d65d1c923c3faca19e79f88c826a13b6c5d15ecb953e8681cb039e2f8f1

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 3:

LINE HÅLLSTRAND

Signed with BankID 2025-09-15 18:49 Ref: 01994e47-8152-7606-9710-7e119a3cd46e

JASMIN NUR EMILIA PETTERSSON

Signed with BankID 2025-09-15 11:35 Ref: 01994cba-871a-7bd1-9728-3f0ef7abdc4e

Thordis Olafsdóttir

Signed with BankID 2025-09-14 11:55 Ref: 019947a6-8b6a-729a-8953-289779323c09



Protokoll styrelsemöte den 11/6 kl. 19:30

Närvarande:

Jasmin Pettersson	Thordis Olafsdóttir
Stella Bergman	Maria Hallberg
Sofia Dahl	Amelia Lindberg
Nils Sjökvist	Naëmi Ansovald
Line Hållstrand	

Samtliga på videolänk

Ev adjungerade:

Mia Hedlund

Frånvarande:

Anna Bergh	Maria Hallberg
------------	----------------

§167. Mötet öppnas

Ordförande Jasmin Pettersson förklarar mötet öppnat kl. 19:37

§168. Val av mötesordförande (b)

Beslut: Jasmin Pettersson väljs till mötesordförande.

§169. Val av sekreterare (b)

Beslut: Line Hållstrand väljs till sekreterare.

§170. Val av justerare samt tidshållare (b)

Beslut: Thordis Olafsdóttir väljs till justerare samt tidshållare.

§171. Godkännande av dagordningen (b)

Beslut: Dagordningen godkännes med tilläggen "Diskussionerna om Evidensia" samt "Fråga från Uppsala kommun" på övriga frågor.

§172. Godkännande av tidigare protokoll (b)

Beslut: Protokollen från 2025-05-06, 2025-05-14 samt 2025-05-20 läggs till handlingarna.



§173. Värdegrunden (d)

Ingenting lyfts på värdegrunden.

§174. Storstyrelsemötet (d, b)

Styrelsen diskuterar det besluts som togs på storstyrelsemötet den 22/5 samt hur detta ska förmedlas till berörda parter.

§175. Ovvegruppen (d, b)

Ovvegruppen har efterfrågat att få vara med på UO-möten. De är dock inget eget utskott, utan är en del av PR. Allt de vill framföra till UO bör gå genom PR-ordförande. Ovvegruppen kommer uppmuntras att börja kommunicera mer med PR-ordförande.

§176. Kårhusflytt (i, d)

Det har inte hänt mycket med kårhusflytten, bland annat för att det varit svårt att få till möten. Jasmin, Sofia och Vanja har haft ett möte med ULS ordförande, kårhusmästare, samt skattmästare. ULS kommer eventuellt få betydligt högre hyra vilket skulle innebära att de inte har råd att hyra huset själva, och det kan då vara aktuellt med ett samarbete i antingen samma hus eller en ny lokal. Det ska diskuteras med SLU innan mer beslut tas.

§177. Välkomstveckan (i, d)

På måndagen ska styrelsen och standarförare presentera sig för de nya klasserna. Jasmin har inte fått exakt tid eller upplägg än, men går ut med den informationen när hon får den. På kvällen bjuder styrelsen på varm choklad efter spökrundan.

På Protozoegasquen brukar styrelsen spexa, traditionsenligt är omstarten kycklingdansen i rektalrock vilket styrelsen väljer att fortsätta med. Alla får fundera på huvudspex under sommaren.

§178. Sommaren (d)

Alla i styrelsen bör lägga in autosvar på mailen. Hemsidan måste bli klar innan antagningsbeskedet kommer ut. Det vore kul att uppdatera sociala medier lite under sommaren.

§179. Rapporter (i)

a. Fakultetsnämnden

Stella Bergman rapporterar. Rekrytering av följande befattningar har påbörjats för VH-fakulteten:

- Professor i akvakultur
- Universitetslektor i vallbaserade produktionssystem för idisslare



- Professor i veterinärmedicinsk klinisk kemi
- One Health antimikrobiell resistens (AMR)
- Sakkunnig professor i One Health komparativ medicin
- Sakkunnig professor i One Health med inriktning livsmedelsproduktion från friska djur
- Sakkunnig professor i bioinformatik
- Sakkunnig professor i molekylär husdjursgenetik
- Sakkunnig professor i husdjursgenetik med inriktning avelsarbete
- Sakkunnig biträdande universitetslektor i grismedicin.

Civilingenjörsprogrammet startar hösten 2026. Kompetens för detta finns just nu inte i huset, men kommer förhoppningsvis lösa sig tills dess. Risken med att inte starta det hösten 2026 är att ett annat universitet "snor" idén. Diskussion om detta, där nämnden kom fram till att de inte har full insyn i processen och därför inte vet hur planeringen fortgår.

Workshop om finansiering av högre tjänster under eftermiddagen.

b. Programnämnden

Ingenting att rapportera.

c. Programrådet

a. Veterinärprogrammet

Ingenting att rapportera.

b. Djursjukskötarprogrammet

Ingenting att rapportera.

d. Utbildning

Möte KV häst 10/6

Stella Bergman rapporterar. KV häst bjöd in oss till diskussion om den praktiska hästundervisningen samt studenternas synpunkter på förändringar inom detta för VP23. Diskussionsfrågor mejlades ut i förväg och Stella hade samlat in synpunkter från studenter från UU samt i Dogtors och RaVet. På mötet deltog Stella och Nils från UU samt Elin Hansson (kursledare), Kira Casén (lärare) och Lena Ström (vice prefekt?). Vi upplevde att lärarna var mycket intresserade av studenternas syn på den kliniska hästundervisningen och tog med sig många förslag på förbättringar såväl som vad som redan är bra och bör behållas och underhållas. Bland annat diskuterades möjlighet till föreläsning/seminarie och jour-vecka likt smådjur för att ge möjlighet till återhämtning i anslutning till jourpass, bättre system för att



boka jourpass samt hur föreläsningar och seminarier blir mer pedagogiska och vad studenterna faktiskt har användning för i sin instudering. KV häst var mycket tacksamma för studenternas engagemang i frågan.

e. Utbildningsnämnden

Ingenting att rapportera.

f. SLU:s samlade studentkårer (SLUSS)

Nils Sjökvist rapporterar från SLUSS vårmöte.

Studentrepresentation: SLUSS ska ta upp med internrevisionen om att vissa styrgrupper/nämnder glömmer eller i värsta fall väljer att inte bjuda in studentrepresentanter. Vi har skickat in vad vi vill att de ska se över från VMFs håll

Kursutvärderingssystem: Till hösten stryps utskicket av fritextsvar. Detta beror bland annat på GDPR och gäller hela universitetet. Kommentarer om kurserna kan vara ganska aggressiva och majoriteten av anmälda trakasserier kommer från kursutvärderingen. Detta ersätts med ett nytt system. Kårerna ska få tillgång till bättre statistik och siffror. Tilltänkta funktioner är bland annat att det ska vara om inte kursrepresentant är utsedd mm. Tanken är att det ska bli tydligt var det brister och var det funkar. Än så länge är det oklart vilka som kommer ha tillgång till systemet

SLUSS ska jobba för att kårerna ska ha tillgång till detta. SLUSS ska också jobba på att få igenom funktioner som snittbetyg på kurser mm. Noden ska undersöka om att rodde om hela kursutvärderingen. SLUSS ska fortsätta bevaka detta.

Återkommande ämnen i sluss som diskuterats klart:

3e befattning i presidiet: Kassör blir 100% men är inte värt kostnaden

Mandatfördelning i SLUSS: Större kårer betalar mer, har fler studenter men bara 1 röst i sluss, SLUSS är dock ett samverkansorgan.

Fokusråd

Blir i Skinnsberg 24–26 oktober. Ämnet är Karriärförberedelse samt hur kåren når ut till näringslivet. Har man förslag på föreläsare får man gärna maila Nils.

g. Externa kontakter

Ingenting att rapportera.

h. Utskottsordföranden



Thordis Olafsdóttir rapporterar. Den 2:e juni hade vi årets första "vanliga" storstyrelsemöte där mycket viktigt diskuterades. Storstyrelsen ändrade starttiden på höstens första föreningsmöte till kl 17:00 och ville gärna ha en utskottsmässa för protozoerna som förra året. Det kom också en gäst som pratade om vikten av att använda rätta pronomen och berättade om sina erfarenheter. Kårfotografen har börjat kika på bilderna från storstyrelsefotograferingen och borde bli klara innan terminstart. Nästa UO möte kommer vara i början av höstterminen.

i. Ekonomiutskottet

Ingenting att rapportera.

j. Doktorander

Mia Hedlund rapporterar. Doktorandrådet har haft ett sista möte för våren, pratat om att vissa doktorander sitter 3-4 personer i samma grupprum vilket stör arbetsmiljö, det ska tas upp. Annars rullar det på.

k. Studenter som orkar (SORK)

Inget att rapportera.

l. Övriga rapporter

Vi har fått bidrag från SLU samt kårstatus godkänt.

EAEVE-ackreditering: det ska vara ett EAEVE-stormöte i Dublin 13 juni där SLU ska presentera hur de har analyserat sina brister och strategier för att förbättra dem.

§180. Övriga frågor

Fråga från Uppsala kommun

De vill ändra hur de kategoriserar ekonomiskt stöd till kåren och undrar hur VMF ser på förändringen. Jasmin presenterar förslag på upplägg, vilket kommer innebära totalt 10 000kr extra i stöd. Styrelsen tycker att det låter bra.

Diskussionerna om Evidensia

Jargongen som sker nu i sociala medier både kring Evidensia och enskilda veterinärer är inte okej. Stella har ett förslag att kåren ska gå ut med ett uttalande om att vi ser en risk för arbetsmiljön för utsatta veterinärer. Jasmin ska skriva ihop något som kan skickas till antingen SVT eller UNT.

§181. Nästa möte (i)

Styrelsemöte Veterinärmedicinska föreningen
Datum 11-06-25
§167-182



Datum för nästa styrelsemöte bestäms per capsulam närmare terminsstart.

§182. Mötet avslutat

Ordförande Jasmin Pettersson förklarar mötet avslutat kl. 22:33.